
 

 

Protokoll fört vid årsmöte med Föreningen Verksveteranerna 

den 2 juni 2021 
 

 

§1 Öppnande av mötet / Parentation 

 Ordförande Björn Broström förklarade mötet öppnat samt hedrade de 

 medlemmar som avlidit under det gångna verksamhetsåret med en tyst minut 

 

  

§2 Frågan om mötet utlysts på rätt sätt 

 Årsmötet förklarar mötet behörigen utlyst 

 

 

§3 Närvarolista / Fastställande av röstlängd 

 Närvarolista bifogas detta protokoll, 34 medlemmar deltager på mötet 

 vilka tillika är röstberättiga 

 

§4 Fastställande av dagordningen 

 Dagordningen godkändes. 

 

 

§5 Val av ordförande och sekreterare för mötet 

 Årsmötet väljer Björn Broström till ordförande och Hans Liljegren till 

 sekreterare för mötet 

 

 

§6 Val av justerare tillika rösträknare 

 Till justerare, tillika rösträknare valdes Kerstin Johansson och Anders 

 Andersson 

 

 

§7 Verksamhetsberättelse för 2020 

 Ordförande läser upp verksamhetsberättelsen för år 2020. Mötesdeltagarna 

 godkänner densamma. 

 

 

§8 Ekonomi och revision för 2020 

 Kassören Margaretha Antonsson föredrar den ekonomiska berättelsen. 

 På grund av pandemin som rått under året, har det inte hänt särskilt mycket. 

 Föreningen har dock en mycket god ekonomi. 

 Revisionsberättelsen föredrogs och godkändes. 

 Årsmötet godkänner även den ekonomiska berättelsen 



  

 

§9  Ansvarsfrihet för styrelsen 

 Årsmötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet för det gånga verksamhetsåret 

 

  

§10 Verksamhetsplan och budget för 2021 

 Förslag till verksamhetsplan för 2021 föredrogs och godkändes. 

 Någon budget för 2021 hade kassören inte gjort, då många faktorer varit 

 osäkra. Årsmötet hade full förståelse för detta och gav sitt godkännande till 

 kassören 

 

 

§11a Val av ordförande på 1 år   

 Till ordförande på 1 år väljs Björn Broström 

 

 

§11b Val av sekreterare på 1 år 

 Till sekreterare på 1 år väljs Ingegerd Johansson 

 

 

§11c Val av 2 ledamöter på 2 år 

 Till ledamöter på 2 år valdes Viveka Skoog och Jan-Åke Olander 

 

 

§11d Val av 2 revisorer på 1 år 

 Till revisorer på 1 år omvaldes Nina Landén och Kenneth Johansson 

 

 

§11e Val av valberedning 2 pers. på 1 år 

 Till valberedning på 1 år väljs Monica Bohman och Christer Wärm 

 

 

§11f Val av ersättare till Alliansens styrelse på 1 år 

 Till ersättare i Alliansens styrelse valdes Kenneth Johansson 

 

 

§11g Val av trivselkommitté 

 Omval av trivselkommittén: Else-Marie och Jan-Åke Olander, Christer Wärm, 

 Ingrid Karlsson, Jan Wretborn och Kaye Ljungdahl 

 

 

§11h Val till fastighetsgruppen på 1 år 

 Till fastighetsgruppen valdes Gösta Borgäng 

 



 

 

§11i Till utegruppen på 1 år 

 Till utegruppen valdes Ingemar Eriksson och Olle Fransson 

 

 

§11j Till köksansvarig på 1 år 

 Till köksansvarig valdes styrelsen för FVV 

 

 

§11k Till inköpsgruppen på 1 år 

 Till inköpsgruppen valdes Kerstin Johansson och Gunvor Karlsson 

 

 

§11l Till bangruppen på 1 år 

 Till bangruppen valdes Gunnar Öqvist och Kurt Karlsson 

 

 

§11m Till instruktörs- och tävlingsgruppen på 1 år 

 Till instruktörs- och tävlingsgruppen valdes Margaretha Antonsson,  Arne 

 Nilsson och Bertil Johansson 

 

 

§11n Till Verksveteranernas/Kulknappens utebangrupp på 1 år 

 Till utebanornas grupp valdes Margaretha Antonsson, Gösta Borgäng och 

 Bertil Johansson 

 

 

§11o Till Verksveteranernas hemsida på 1 år 

  Till Verksveteranernas ansvarige för hemsidan valdes Bertil Johansson 

 

 

§11p Till Boulalliansens tävlingskommitté på 1 år 

  Till Boulalliansens tävlingskommitté på 1 år valdes Björn Broström 

 

 

§12 Fastställande av årsavgift för 2022  

 Årsavgiften för 2022 beslutades vara oförändrad, 200kr 

 

 

§13 Hallavgiften för 2020/21 

 Den hallavgift som en del har betalat, beslutade årsmötet att den ej skulle 

 återbetalas. 

 

 



 

§14  20:-/an skulle återupptas. 

 Flera medlemmar ville att  20:-/an skulle återupptas. 

 Årsmötet beslutade att så skulle ske. 

 

 

§15a Information om sommarens seriespel (Björn Broström) 

 6 klubbar i kommunen är intresserade av att det blir seriespel. Varje klubb får 

 då anmäla 2 lag. Verksveteranerna kommer att anmäla det röda laget samt ett 

 lag bestående av deltagare från det blå och det vita laget. Starten är planerad till 

 i slutet av juli eller i början av augusti 

 

 

§15b Information om Tennisklubbens utbyggnadsplaner (Margaretha 

 Antonsson) 

 För att tillskapa en padelhall har tennisklubben lämnat in ett förslag till 

 utbyggnad av sin nuvarande hall. Den tänkta utbyggnaden skulle ta hela vår 

 norra  utebana i anspråk och även en del av en södra utebanan skulle påverkas 

 av denna förändring. Den tänkta utbyggnaden skulle dessutom vara så hög        

 (9 m) att den skulle omöjliggöra våra planer på solceller på Boulalliansens 

 halltak. 

 För att våra politiker bättre skulle förstå vår oro över detta, var tre av 

 politikerna inbjudna av Verksveteranerna och Kulknappen för att på plats få 

 information om vår verksamhet. 

 Margaretha Antonsson och Gösta Borgäng från Verksveteranerna informerade 

 om vår verksamhet och hur många, ofta lite äldre personer som utövar denna 

 sporten. 

 Återstå att se hur kommunens ansvariga agerar i frågan. 

 

 

§15c  Boulevärdar  

 Årsmötet beslutar att föreningen utser boulevärdar, att ansvara för träningsspel  

 på våra träningstider. 

 

 

§16   Avtackning och avslutning 

 För en mångårig insats i Verksveteranernas styrelse, avtackades Hans Liljegren 

 med många fina ord samt en vacker blombukett. 

  

 Därefter avslutade ordförande Björn Broström årsmötet och tackade de   

 närvarande för visat intresse 

 

 

 

 



 

 

 

 

 Ordförande     Vid protokollet 

 

 

 Björn Broström    Hans Liljegren 

 

 

 

 

 Justeras     Justeras 

 

 

 Anders Andersson    Kerstin Johansson 

 

 


